

## PELUANG KERJAYA

Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd. mempelawa calon-calon yang berkelayakan untuk mengisi kekosongan jawatan di Kolej Poly-Tech MARA Sdn. Bhd. (KPTMSB).

BIL	JAWATAN	SYARAT AM	SYARAT KHUSUS
1	<p><b>PENOLONG PENGARAH (TEKNOLOGI MAKLUMAT)</b></p> <p><b>Keperluan : Empat (4) Orang</b></p> <p>Penempatan: KPTM Ibu Pejabat &amp; Universiti-Poly Tech Malaysia (UPTM)</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Lulus Bahasa Malaysia / Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>a) <b>Memiliki kelayakan Ijazah Sarjana Muda dalam bidang Sains komputer, Teknologi Maklumat, Kejuruteraan Komputer, Rangkaian Komputer atau bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</b></p> <p>b) Mempunyai kemahiran dalam pengaturcaraan terutama PHP/Laravel Framework &amp; MySQL, PostgreSQL.</p>
2	<p><b>PENOLONG PENGARAH (SENGGARAAN &amp; ASET)</b></p> <p><b>Keperluan : Empat (4) Orang</b></p> <p>Penempatan: KPTM Bangi, KPTM Kota Bharu, KPTM Ipoh &amp; Universiti-Poly Tech Malaysia (UPTM)</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Lulus Bahasa Malaysia / Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>a) <b>Ijazah Sarjana Muda Kejuruteraan Elektrikal/ Awam/ Bangunan/ Pengurusan Hartanah yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</b></p> <p>b) Berdaftar sebagai Jurutera Siswazah dengan Lembaga Jurutera Malaysia.</p>

## PELUANG KERJAYA

BIL	JAWATAN	SYARAT AM	SYARAT KHUSUS
3	<p><b>PENOLONG PENGARAH (JURUUKUR BAHAN)</b></p> <p><b>Keperluan : Satu (1) Orang</b></p> <p>Penempatan: KPTM Ibu Pejabat</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Lulus Bahasa Malaysia / Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>a) Ijazah Sarjana Muda Ukur Bahan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</p> <p>b) Berdaftar sebagai Juruukur Bahan Siswazah dengan Lembaga Juruukur Bahan Malaysia;</p> <p>c) Berkebolehan membaca dan memahami lukisan pembinaan.</p> <p>d) Berkebolehan menggunakan perisian AutoCAD, Microsoft Office dan Microsoft Project;</p> <p>e) Berkebolehan menggunakan peralatan pengukuran asas seperti pita ukur, laser measurer, atau lain-lain alat bantu ukur;</p> <p>f) Berpengetahuan dalam industri pembinaan tempatan dan garis panduan kerajaan dan industri yang terkini.</p>

## PELUANG KERJAYA

BIL	JAWATAN	SYARAT AM	SYARAT KHUSUS
4	<p><b>PENOLONG PENGARAH (MEDIA SOSIAL)</b></p> <p><b>Keperluan : Dua (2) Orang</b></p> <p>Penempatan ; KPTM Ibu Pejabat</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Lulus Bahasa Malaysia / Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>a) <b>Ijazah Sarjana Muda Komunikasi Korporat/ Pemasaran/ Pemasaran Digital yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</b></p> <p>b) Mempunyai kemahiran dalam pengurusan semua medium media sosial;</p> <p>c) Berpengalaman dalam menyelaras dan memantau keberkesanan setiap iklan di semua medium media sosial;</p> <p>g) Merancang 'content' dan 'posting' di semua medium media sosial.</p>
5	<p><b>PENOLONG PENGARAH (PERHUBUNGAN AWAM)</b></p> <p><b>Keperluan : Satu (1) Orang</b></p> <p>Penempatan ; Universiti-Poly Tech Malaysia (UPTM)</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia;</p> <p>b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Lulus Bahasa Malaysia / Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>a) <b>Ijazah Sarjana Muda Komunikasi Korporat/ Media Massa yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</b></p> <p>b) Mempunyai kemahiran komunikasi, interpersonal dan perwatakan menarik;</p> <p>c) Berpengalaman dan berkeyakinan dalam mengendalikan majlis/ program;</p> <p>d) Mempunyai kemahiran teknologi maklumat yang baik dan berkebolehan menggunakan media sosial dengan berkesan;</p> <p>e) Peka, sensitif dengan isu-isu semasa dan berkeupayaan untuk menganalisa dan menangani isu;</p> <p>f) Berkebolehan dalam protokol majlis, penulisan laporan dan berita.</p>

## PELUANG KERJAYA

BIL	JAWATAN	SYARAT AM	SYARAT KHUSUS
6	<p><b>PEMBANTU PENOLONG PENGARAH</b></p> <p><b>Keperluan : Satu (1) Orang</b></p> <p>Penempatan: KPTM Ibu Pejabat</p>	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>a) Warganegara Malaysia; b) Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan c) Kepujian dalam Bahasa Malaysia / Bahasa Melayu pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>a) <b>Memiliki kelayakan Diploma dalam bidang perakaunan, pengajian perniagaan, kewangan atau perbankan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;</b> Atau b) <b>Certified Accounting Technician (CAT) yang diiktiraf oleh Kerajaan;</b> Atau c) <b>Licentiate of The Chartered Institute of Secretaries and Administrators of United Kingdom dalam bidang kewangan yang diiktiraf oleh Kerajaan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</b></p>

## PELUANG KERJAYA

### PERMOHONAN

Calon yang memenuhi kriteria seperti berikut adalah dipelawa untuk mengemukakan permohonan secara rasmi dengan melampirkan salinan dokumen seperti berikut :

- a) Keterangan peribadi (resume) dan gambar terkini berukuran pasport
- b) Salinan kad pengenalan
- c) Salinan sijil-sijil akademik yang berkaitan.
- d) Surat rasmi permohonan dan dinyatakan jawatan yang dimohon dalam surat tersebut.

### PERMOHONAN YANG LENGKAP HENDAKLAH DIHANTAR MELALUI:

1) EMAIL [recruitment@gapps.kptm.edu.my](mailto:recruitment@gapps.kptm.edu.my) (Nyatakan jawatan yang dimohon pada tajuk email)

### ATAU

2) ALAMAT: PENGARAH KANAN  
JABATAN SUMBER MANUSIA  
IBU PEJABAT KOLEJ POLY-TECH MARA  
ARAS 4, JALAN 7/91, TAMAN SHAMELIN PERKASA  
56100 KUALA LUMPUR

SEBELUM ATAU PADA 11 OGOS 2023 (JUMAAT)

HANYA CALON YANG DISENARAI PENDEK SAHAJA YANG AKAN DIPANGGIL UNTUK TEMUDUGA